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Ad 15 
Sprawy różne.  
 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze 
Społecznościami Lokalnymi 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zgłosił następujące kwestie: 

1. Poprosił o przedstawienie na piśmie informacji na temat statusu budowy fontanny na skwerze 
im. Izabeli Branickiej. 

 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że na skutek nieprawidłowej realizacji budowy fontanny miejskiej przez 
wykonawcę robót, a w następstwie wstrzymania przez Miasto Bielsk Podlaski tych robót, celem 
dokonania obiektywnej oceny prawidłowości i jakości wykonanego zakresu robót, zostało zlecone 
opracowanie przez niezależnego Rzeczoznawcę Budowlanego Oceny prawidłowości wykonanych 
robót przy budowie fontanny w Bielsku Podlaskim. 
Przedmiotowe opracowanie potwierdziło szereg nieprawidłowości w sztuce budowlanej i jakości 
wykonywanych prac budowlanych. Wobec czego Miasto Bielsk Podlaski doszło do porozumienia  
z wykonawcą robót, nakazując rozbiórkę wykonanej w części: niecki basenowej i komory technicznej 
oraz ich ponowne wykonanie z należytą starannością przy właściwym nadzorze przez kierownictwo 
budowy. 
Wobec powyższego, w dniu 10 stycznia br. Miasto Bielsk Podlaski wezwało wykonawcę do wznowienia 
prac na ww. budowie. Wykonawca w dniu 20 stycznia br. przystąpił do prac rozbiórkowych, a po ich 
zakończeniu, wobec deklaracji wykonawcy, rozpocznie budowę obiektu fontanny od nowa.  
Jednocześnie Burmistrz Miasta informuje, iż koszty związane z wadliwym wykonaniem niecki fontanny 
oraz komory technicznej, a także ich rozbiórką poniesie wykonawca robót. 
 

2. Zapytał, czy odwołany w sierpniu 2024 r. prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o. 
nadal widnieje na liście płac w ww. przedsiębiorstwie? 

 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że zgodnie z odpowiedzią otrzymaną w ww. zakresie w dniu 22 stycznia 
2025 r. od Zarządu spółki PK sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim – były prezes widnieje na liście płac  
w Przedsiębiorstwie. 
 
Członek Komisji Alina Niegierewicz zauważyła, że przy przejściu dla pieszych w ul. Brańskiej u zbiegu  
z ul. J. Kostycewica centralnie na środku wąskiego chodnika zamontowano słup oświetleniowy. 
Zapytała, czy jest możliwość, aby wspomniany słup przesunąć w jeden lub drugi bok? Nadmieniła, że 
wspomniany problem zgłaszała już podczas listopadowej sesji. 
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że inwestorem zadania jest Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych  
i Autostrad.  
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Ponadto Burmistrz Miasta informuje, że wskazany problem był zgłaszany już jesienią ubiegłego roku,  
a z uzyskanych informacji wiadomo, że całe zadanie jest realizowane w oparciu o opracowaną 
dokumentację techniczną.  
W związku z powyższym Burmistrz Miasta wystąpił z pismem do Oddziału w Białymstoku z prośbą  
o informację, jakie ostateczne rozwiązania są przewidziane przez GDDKiA dla ww. inwestycji w takiej 
lokalizacji.  
Otrzymana odpowiedź będzie przekazana radnym odrębnym pismem. 
 
Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz 
Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 
Członek Komisji Paweł Bierżyn poprosił o przedłożenie radnym informacji o inwestycjach, które 
zostały ujęte w ramach Szwajcarsko-Polskiego Programu Współpracy, znanego również jako Fundusz 
Szwajcarski.  
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta poniżej przedstawia wykaz inwestycji ujętych we wniosku o dofinansowanie  
w ramach Szwajcarsko – Polskiego Programu Rozwoju Miasta: 

1. Budowa budynku siedziby Centrum Aktywności i Integracji (teren MOSiR), 
2. Budowa ul. Obwodowej wraz ze ścieżką rowerową i infrastrukturą, 
3. Usprawnienie i modernizacja transportu publicznego poprzez zakup dwóch autobusów 

hybrydowych, stacji ładowania, instalacji fotowoltaicznej do zasilania ładowarek, 
opracowanie modelu transportu, 

4. Budowa oświetlenia drogi i ścieżki rowerowej przy ul. Mickiewicza, 
5. Budowa 2 przystanków rowerowych ze strefą odpoczynku, toaletami (ul. Mickiewicza,  

ul. Białowieska), 
6. Sfinansowanie zakupu niskoemisyjnego radiowozu patrolowego, auta dostawczego do obsługi 

wypadków drogowych, 2 rowerów ze wspomaganiem elektrycznym dla patroli policyjnych na 
terenie miasta, mobilne stoisko profilaktyczno-edukacyjne, ładowarki do ładowania 
samochodów i rowerów oraz wykonanie instalacji ogrzewania pomieszczeń garażowych pod 
potrzeby Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim, 

7. Dostosowanie budynku (ul. Kopernika 3) do potrzeb osób ze szczególnymi potrzebami, 
rozbudowa i przebudowa, dobudowa windy, zmiana przeznaczenia pomieszczeń wraz  
z niezbędną infrastrukturą techniczną oraz instalacją PV na dachu budynku, 

8. Inwestycja partnera lokalnego – Przebudowa i rozbudowa oczyszczalni ścieków w Łubinie 
Kościelnym, 

9. Modernizacja strefy saun, przebieralni, pomieszczeń biurowych, sali konferencyjnej, 
pomieszczeń higieniczno-sanitarnych oraz schodów wejściowych w Pływalni Miejskiej 
„Wodnik” w Bielsku Podlaskim. 

 
Komisja Finansów i Budżetu Miasta 
 
Członek Komisji Piotr Daniło odniósł się do otrzymanego przez radnych pisma od pracownika 
Instytutu Archeologii i Etnologii Polskiej Akademii Nauk odnośnie podjęcia inicjatywy 
przeprowadzenia badań archeologicznych na terenie Góry Zamkowej, które wiązałyby się  
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z partycypacją Miasta w kosztach. Poprosił o przedstawienie stanowiska Burmistrza Miasta  
w przedmiotowej sprawie. 
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że Miasto rozpoczęło prace nad przedsięwzięciem rewitalizacji Parku 
Królowej Heleny i Parku Aleksandra Jagiellończyka. Obecnie trwają przygotowania do sporządzenia 
Programu Funkcjonalno-Użytkowego planowanego zamierzenia, natomiast dalsza procedura 
ubiegania się o pozwolenie na budowę wymaga uzyskania stosownych opinii i uzgodnień, w tym 
również Podlaskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków oraz o ile zajdzie konieczność, 
wykonania prac archeologicznych na tym terenie. W budżecie miasta na 2025 rok nie zostały 
zabezpieczone środki finansowe na wykonanie przedmiotowych badań archeologicznych. 
 
Członek Komisji Witold Sysuła odniósł się do otrzymanego przez radnych pisma od Komitetu 
Protestacyjnego STOP WIATRAKOM w Gminie Bielsk Podlaski z prośbą o podjęcie stosownych działań 
mających na celu zaniechanie inwestycji związanej z budową wiatraków na terenie Gminy Bielsk 
Podlaski. Zapytał, w jaki sposób przedmiotowe pismo będzie procedowane przez Radę Miasta? Czy 
ono jest skierowane jedynie do radnych? Czy Burmistrz Miasta również zajmie stanowisko w tej 
sprawie? 
 
Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że nie otrzymał od Wójta Gminy Bielsk Podlaski informacji w trybie 
zawiadomienia na podstawie art. 17 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym o podjęciu przez radę gminy uchwały o przystąpieniu do 
sporządzenia planu miejscowego. Jednocześnie Burmistrz Miasta informuje, że w dniu 22 stycznia 
2025 r. wystąpił do Wójta Gminy Bielsk Podlaski z zapytaniem, czy Gmina planuje podjęcie procedury 
planistycznej w oparciu o ustawę z dnia 20 maja 2016 r. o inwestycjach w zakresie elektrowni 
wiatrowych. Po otrzymaniu odpowiedzi od Wójta Gminy, zostanie ona udostępniona Radnym Miasta 
Bielsk Podlaski. 
 
Stanowisko Przewodniczącego Rady Miasta 
Przewodniczący Rady Miasta informuje, że Komitet Protestacyjny przesłał przedmiotowe pismo na 
adres mailowy każdego radnego Miasta Bielsk Podlaski.  
Ponadto zwyczajowo, tak jak każda korespondencja kierowana do radnych, to pismo również zostało 
zamieszczone w systemie eSesja w „Informatorze”.  
W kwesƟi procedowania ww. pisma przez Radę Miasta, Przewodniczący Rady Miasta uprzejmie 
informuje, że każdy z radnych, jeżeli uważa za stosowane może zabrać głos na temat poruszony  
w przedłożonym piśmie podczas sesji Rady Miasta w punkcie „Sprawy różne” i ustosunkować się do 
przedmiotowej sprawy.  
 


